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17 listopada 2008

Spotkania

W odbywającym się w Kamionce k/Nidzicy posiedzeniu Komitetu Monitorującego Program
Operacyjny Kapitał Ludzki uczestniczy wicemarszałek Zdzisław Wrzałka.

W odbywającym się w Kamionce k/Nidzicy posiedzeniu Komitetu Monitorującego Program
Operacyjny Kapitał Ludzki uczestniczy wicemarszałek Zdzisław Wrzałka.

* * *

Na zaproszenie Przewodniczącego Sejmowej Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki
Regionalnej – Bronisława Dutki, Marek Gos, członek Zarządu Województwa bierze udział w
zorganizowanej  w Warszawie  konferencji  samorządowej  pod  patronatem wicemarszałka
Sejmu RP, Jarosława Kalinowskiego.

* * *

Lech Janiszewski,  członek Zarządu Województwa spotkał się z Waldemarem Paluchem,
starostą  ostrowieckim.  Rozmawiano  na  temat  pieniędzy  przekazanych  dla  powiatu
ostrowieckiego na realizację projektów związanych z gminną infrastrukturą drogową oraz o
funduszach dla ostrowieckiego szpitala.

Z Andrzejem Lato, dyrektorem Wojewódzkiego Urzędu Pracy oraz Mirosławą Mochocką,
kierownik biura Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w Świętokrzyskim Biurze Rozwoju
Regionalnego, Lech Janiszewski rozmawiał będzie o funduszach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki oraz Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w kontekście przedsięwzięć
związanych z projektem „Świętokrzyska e-szkoła”.

O  godzinie  15.30  w  Parku  Etnograficznym w Tokarni,  Lech Janiszewski  oraz  Janusz
Karpiński, dyrektor Muzeum Wsi Kieleckiej spotkają się z Tomaszem Mertą, podsekretarzem
stanu  w  Ministerstwie  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego.  Omówiony  zostanie  projekt
rozbudowy  Parku  Etnograficznego,  przygotowany  do  realizacji  przez  Muzeum  Wsi
Kieleckiej.

* * *
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O możliwości wsparcia gminnych przedsięwzięć z Regionalnego Programu Operacyjnego,
Marcin Perz, członek Zarządu Województwa, rozmawiał z Elżbietą Frejowską, wójt gminy
Nagłowice.

Gościem  Marcina  Perza,  był  Jan  Waluszewski,  rektor  Wyższej  Szkoły  Handlowej  w
Kielcach. Rozmawiano na temat planów rozwojowych uczelni i związanych z nimi inwestycji,
które uczelnia zamierza realizować z wykorzystaniem funduszy europejskich.


